
Zápis č. 30/12/2023 z mimoriadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
13. decembra 2023 o 10:00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Milan Antol, Ján Balaščák, Tomáš Caban, Marta 
Gajdošíková, Igor Gallo, Ján Uličiansky 
Neprítomní: Jozef Chudík, Jarmila Mikušová 
Hostia:  
Ľuboš Machaj – generálny riaditeľ RTVS 
Peter Földváry – zastupoval - riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Daniela Vašinová –riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mária Hlucháňová – zastupovala: riaditeľka Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Vincent Štofaník – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Ľuboš Černák - riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Ján Žgravčák – riaditeľ Sekcie športu RTVS 
Zuzana Ťapáková – riaditeľka Sekcie marketingu a komunikácie RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal predseda rady I. Gallo na základe žiadosti od 7 členov rady. Na začiatku 
rokovania privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 5 členov rady a rada 
je schopná uznášať sa. Z rokovania sa ospravedlnili J. Mikušová a J. Chudík. Na rokovaní 
privítal GR RTVS a členov manažmentu RTVS.  
Upozornil, že v zmysle čl. 8 ods. 2 Rokovacieho poriadku Rady RTVS program rokovania 
zvolaného podľa čl. 6 bod 4 nie je možné meniť a musí dať o ňom hlasovať v takej podobe, 
aká bola v žiadosti od členov Rady RTVS. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 286/2023: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Informácia o aktuálnej situácii v súvislosti s financovaním RTVS (spravodajca DK) 
5. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca T. 
Caban);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajkyňa J. Mikušová); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. i) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajkyňa J. Mikušová);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca T. Caban); 
f) rôzne 

6. Sťažnosti a podnety 
7. Rôzne 

 
Za: 5 / M. Antol, J. Balaščák, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, J. Chudík, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo informoval, že všetci majú k dispozícii plnenia uznesení z ostatných rokovaní z 
8.11.2023, 23.11.2023, 29.11.2023 a 6.12.2023, ktoré sú súčasťou priloženého materiálu. 
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I. Gallo informoval, že sú predložené zápisnice z rokovaní DK z 8.11.2023, 23.11.2023, 
29.11.2023 a 4.12.2023. 
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 287/2023: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z rokovaní 8.11.2023, 23.11.2023, 
29.11.2023 a 6.12.2023. 

Za: 5 / M. Antol, J. Balaščák, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, J. Chudík, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 288/2023: 
Rada RTVS berie na vedomie Zápisnice z rokovaní Dozornej komisie Rady RTVS 
z 8.11.2023, 23.11.2023, 29.11.2023 a 4.12.2023.  
 
Za: 5 / M. Antol, J. Balaščák, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, J. Chudík, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
Ľ. Machaj informoval o vianočnom koncerte, ktorý sa uskutočnil 7.12. v Pezinku. Rovnako 
informoval o tlačovej konferencii k vianočnému programu a k novej rozprávke.  
 
4. Informácia o aktuálnej situácii v súvislosti s financovaním RTVS (spravodajca 

DK) 
I. Gallo skonštatoval, že 4.12.2023 vláda schválila v rámci balíka konsolidácie verejných 
financií, že RTVS má dostávať zo štátneho rozpočtu príspevok vo výške najmenej 0,12 
percenta hrubého domáceho produktu (HDP). Vyplýva to z návrhu zákona, ktorým sa menia 
a dopĺňajú niektoré zákony v súvislosti so zlepšením stavu verejných financií. Toto je 
informácia, ktorá bude mať dopad na všetky činnosti RTVS. Pripomenul, že rada má 
v kompetencii schvaľovanie rozpočtu a programového konceptu RTVS. Uviedol, že tohto 
roku už rada žiaden rozpočet prijímať nebude a RTVS pôjde do rozpočtového provizória. 
Ľ. Machaj uviedol, že mu je tejto situácie veľmi ľúto. Rozumie tomu, že verejné financie sú 
v zlom stave, ale možno sa dala celá situácia riešiť aj inak. Počká, ako parlament tento návrh 
schváli, ale predpokladá, že to bude schválené na úrovni 0,12% HDP. Informoval, že sa 
zúčastnil aj na rokovaní VKM a 0,12% rozporovali len poslanci z opozície. Je to podľa neho 
výrazný zásah do financovania. V číselnom vyjadrení to je mínus 54 mil. €. Považuje to za 
zásadný rez do financovania RTVS. Skonštatoval, že je ešte možnosť, že MF SR ešte 
dodatočne dofinancuje RTVS, ale nikto mu nevedel povedať kedy a koľko. Takisto je podľa 
neho ešte v hre možnosť zvýšenia podielu reklamy pre RTVS. Presné percento sa zatiaľ 
nespomína. Vysporiadať sa s touto situáciou podľa neho nebude jednoduché. 
I. Gallo skonštatoval, že tých 0,12% bude veľmi problematických pre RTVS. Na druhej strane 
je potrebné to zobrať ako fakt, pretože iné formy dofinancovania ako boli v minulosti už asi 
nebudú možné. Skonštatoval, že pre neho bude neprijateľný rozpočet, ktorý bude obsahovať 
zásadné škrty v rámci programu. Ak sa má z niečoho sekať, tak je pre neho neprijateľné, aby 
sa to dotýkalo programu. Vysvetlil, že stav s licenciami asi nebude dostatočný na sanovanie 
programovej služby :Šport. Rovnako vie prežiť, ak programová služba :24 pôjde v takom 
stave ako posledný rok. Je však podľa neho dôležité, aby verejnoprávny vysielateľ mal výtlak 
a udržal si čísla sledovanosti a z tohto pohľadu aj pre inzerentov bude podstatná programová 
služba Jednotka. Je podľa neho dôležité, aby RTVS neprišla na Jednotke o líderstvo, ktoré 
teraz minimálne počas víkendu má. Uviedol, že je omyl, ak si niekto myslí, že navýšením 
percenta na reklamu pre RTVS pribudne do RTVS niekoľko miliónov eur. Pripomenul, že je 
potrebné myslieť už aj na rok 2025.  
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M. Antol potvrdil, že aj pre neho je priorita program. 
Z. Ťapáková vysvetlila, že je dlhodobý proces, kým by sa zapracovali reklamné prestávky do 
vysielania. Rovnako už sú vyčerpané budgety na reklamu na jar a teraz sa rieši už jeseň. 
I. Gallo uviedol, že manažment musí byť aj vizionár, nenechať sa ubiť súčasnou situáciou 
a rozmýšľať aj do budúcnosti, aby neprišiel o formáty, ktoré fungujú. 
V. Štofaník uviedol, že programové priority sú zadefinované jasne, ale je pre neho otázne, čo 
vie RTVS zazmluvňovať počas rozpočtového provizória.  
M. Gajdošíková poznamenala, že zazmluvňovať sa môže hneď po schválení rozpočtu RTVS. 
I. Gallo opätovne zdôraznil, že je potrebné si udržať Jednotku v tejto podobe, ktorá divácky 
funguje a šetriť inde.  
V. Štofaník uviedol, že menšie veci, ktoré pôjdu na jar sa už vyrábajú. Niektoré väčšie 
projekty sú už zazmluvnené.  
I. Gallo skonštatoval, že rada je pripravená schváliť čo najskôr rozpočet RTVS, ale odmieta 
veľké seky v programe.  
Ľ. Machaj uviedol, že s provizóriom počíta maximálne v januári a predpokladá, že rade sa 
návrh rozpočtu predloží v januári.  
D. Vašinová vysvetlila, ako bude RTVS fungovať v rozpočtovom provizóriu. Je potrebné 
podľa nej, aby bolo rozpočtové provizórium čo najskôr ukončené a predpokladá, že to bude 
len jeden mesiac. Výdavky počas provizória budú môcť byť na úrovni 1/12 rozpočtu a toto 
RTVS nijako neohrozuje. Popísala aj problém, ktorý nastal na MF SR, kde úradníci MF SR 
napísali rozpis rozpočtu RTVS na rok 2024. Problém je v tom, že napríklad kapitálové 
výdavky tam nechali vo výške 10 mil. € a RTVS bude mať minimálne kapitálové výdavky za 
súčasnej situácie.  
Ľ. Machaj uviedol, že ak by toto malo byť záväzné, tak by to bol ďalší sek pre RTVS, lebo by 
sa tých 10 mil. € muselo takto viazať. 
I. Gallo navrhol, aby GR RTVS okamžite napísal list na MF SR a vysvetlil situáciu. 
M. Antol požiadal, aby sa myslelo aj na regionálne štúdiá a neprišlo k razantným úpravám na 
úkor štúdií. 
Ľ. Machaj uviedol, že dopad bude plošný a nebude to na úkor štúdií. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 289/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o aktuálnej situácii v súvislosti 
s financovaním RTVS. 
 
Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Chudík, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

5. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
D. Vašinová odprezentovala ekonomické ukazovatele za mesiac november 2023, ktoré boli v 
materiáli: 
„RTVS k 30.11.2023 dosiahla celkové príjmy vo výške 192,06 mil.€, čo predstavuje 98,70 % 
plnenie ročného rozpočtu.  Významný zdroj RTVS – daňové príjmy (úhrady za služby 
verejnosti) dosiahli k 30.11.2023 sumu 44,3 mil.€, čo predstavuje plnenie na 122 % ročného 
plánu. Vyššie percentuálne čerpanie vzniklo predovšetkým v dôsledku januárovej úhrady 
zamestnávateľov ako aj fyzických osôb za celý rok 2023, ktoré RTVS platiteľom začala od 
1.júla vracať a počas II. polroka 2023 by mali byť tieto preplatky vrátené. Do 30.11.2023 
RTVS dostala 6,09 mil. € za staré dlhy týkajúce sa obdobia do 31.12.2022. Na základe 
týchto údajov možno skonštatovať, že prijatý zákon o zrušení úhrad za služby verejnosti od 
1.júla 2023 nemal dopad na prípadný výpadok v I. polroku 2023.  
Nedaňové príjmy predstavovali k sledovanému obdobiu 14,98  mil. € t.j. plnenie na 110,79 
%. Plnenie sa pohybuje nad úrovňou mesačných plánov v reklame ako aj v ostatných 
príjmoch. 
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Z hľadiska grantov a transferov predstavuje tento príjem k 30.11.2023 sumu 95,58 mil. €, z 
čoho príjem zo Zmluvy so štátom na program predstavuje 24,63 mil.€ v štruktúre STV 20,63 
mil.€ a SRo 4,0 mil.€. Vo februári, máji a októbri RTVS získala aj kompenzácie časti výpadku 
úhrad vo výške 15,1 mil.€. Na konci júla RTVS dostala aj príjem z nárokovateľného 
príspevku vo výške 41,5 mil.€. Bežný príjem za Kreatívne centrum Bratislava je vo výške 546 
tis. €, bežný príjem za Kreatívne centrum Banská Bystrica vo výške 380 tis € a bežný príjem 
za Kreatívne centrum Košice vo výške 436 tis € , Ľudia na hranici 169,8 tis. , Kultúrne 
a prírodné klenoty pohraničia  32,8 tis. €. a KC Archív Košice  20 tis. € . RTVS tiež dostala 
kapitálový príjem zo zmluvy so štátom vo výške 3 mil.€, za Kreatívne centrum Bratislava vo 
výške 4,08 mil. €, za Kreatívne centrum Banská Bystrica vo výške 3,60 mil. €, za Kreatívne 
centrum Košice 1,49 mil. € a projekt Obnova archívu Košice v sume 541 tis. €. V októbri 
RTVS získala zahraničný grant vo výške 49 tis. € určený pre Kreatívne centrá. 
Celkové výdavky RTVS k 30.11.2023 predstavovali sumu 145,98 mil.€, t.j. 75,10 % plnenie 
ročného plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 130,61 mil.€ - plnenie 
na 80,73 % a kapitálové výdavky sú vo výške 15,27 mil. € - plnenie na 46,86 %.  
Celkový prebytok bol vo výške 46,08  mil. €.  
K sledovanému obdobiu boli záväzné ukazovatele dodržané.“ 
 
V. Štofaník odprezentoval televízne vysielanie za november. Skonštatoval, že v televíznej 
časti boli splnené všetky zákonné povinnosti. 
Ľ. Černák odprezentoval rozhlasové vysielanie za mesiac november. 
M. Hlucháňová odprezentovala vysielanie Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS za 
november.  
I. Gallo požiadal, aby sa systematicky pozrelo na výber hostí v niektorých reláciách, čomu sa 
aj rada v ostatnom období venovala. V súčasnosti vidí niektoré zmeny k lepšiemu. 
J. Žgravčák odprezentoval vysielanie športu za mesiac november. 
P. Pavlík odprezentoval činnosť Sekcie nových médií v mesiaci november. 
Z. Ťapáková odprezentovala činnosť sekcie marketingu a komunikácie za mesiac november.  
H. Radová odprezentovala sledovanosť za sledované obdobie. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 290/2023: 
Rada RTVS:  

a) prerokovala a berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS za mesiac november 2023, 

b) konštatuje, že RTVS si podľa predložených materiálov v tomto období splnila všetky 
povinnosti v oblasti televízneho a rozhlasového vysielania. 

 
Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Chudík, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS 
I. Gallo uviedol, že je predložený jeden návrh na prenájom nehnuteľného majetku. 
D. Vašinová odprezentovala predložený návrh na prenájom. 
T. Caban za DK skonštatoval, že odporúčajú predložený návrh na prenájom schváliť. 
M. Antol sa spýtal, či sa takýto priestor nedá využívať aj pre potreby RTVS. 
D. Vašinová uviedla, že je tam stará technológia a muselo by sa to celé prerobiť a takto je 
z toho aspoň príjem 200 tis. €. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 291/2023: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. l) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. h) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku s nájomcom: TIPOS národná 
lotériová spoločnosť a. s. 
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Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Chudík, J. Mikušová / 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
T. Barbírik odprezentoval predložený materiál.  
T. Caban informoval, že DK sa oboznámila s informáciou o verejných obstarávaniach, na 
niektorých sa aj osobne zúčastňujú a odporúča zobrať materiál na vedomie.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 292/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach podľa 
predloženého materiálu. 
 
Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Chudík, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. i)  
P. Földváry odprezentoval ostatné predložené zámery.  
Prebehla krátka diskusia k niektorým zámerom. 
T. Caban informoval, že aj DK si vyžiadala podrobnejšie informácie k niektorým zámerom, 
ktoré aj dostala a odporúča zobrať materiál na vedomie. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 293/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného 
záväzku v zmysle § 15 ods. 3 písm. i) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS podľa predloženého 
materiálu. 
 
Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Chudík, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
D. Vašinová odprezentovala predložený materiál.  
T. Caban za DK odporučil zobrať materiál na vedomie. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 294/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € za mesiac 
november 2023. 
 
Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Chudík, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
Aktuálna informácia o stave projektu Kreatívnych centier RTVS 
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L. Mackanič odprezentoval predložený materiál. Uviedol stav, ktorý aktuálne je vo všetkých 
troch KC.  
M. Gajdošíková prečítala spravodajské stanovisko: 
„Z predloženej aktuálnej informácie vyplýva, že projekt Kreatívnych centier  sa realizuje 
v súlade s plánom. Vo finálnej fáze sú dodávky a inštalácia technologického zariadenia vo 
všetkých troch centrách. Nezrealizované je zatiaľ sieťové prepojenie v KC BB, ktoré má 
špecifickú situáciu v tom že je umiestnené v priestoroch mimo regionálneho štúdia RTVS (na 
rozdiel od BA a KE). Zákazka je však v procese realizácie vrátane kontroly verejného 
obstarávania.  Všetky ostatné verejné obstarávania boli ukončené a skontrolované.  
Čerpanie rozpočtov  k 30.11. v jednotlivých centrách je uvedené v tabuľke : 
 KC BA  na 82,12%, KC BB  na 75,55%, KC KE na 83% 
V súčasnosti boli v centrách spracované žiadosti o platby vo výške cca 17,8 mil. EUR 
z celkovo podaných  20,8 mil., zostáva spracovať žiadosti o platby cca za 3 mil. EUR. 
Nárokovaná suma výdavkov je 20.863 184,5. (doteraz vyhodnotené ako oprávnené výdavky 
17.768 764,58,  neoprávnené 55 130,97)  
V novembri boli KC mimoriadne aktívne - napr. len v KC BB mali množstvo tvorivých podujatí 
- (otvorené pracovné dielne, inovačný ateliér, stáže - zahr. spravodajstvo (V. Hauser), strih 
a skladba publicistickej relácie (P. Herman),  školenia rétoriky (Z. Hudíková), tvorba 
dokumentárneho filmu, vizuálne efekty a kompozícia (V. Valovič), hudba v dokumente (P. 
Dobrík), hodnotová dokumentácia v médiách...)   V  decembri sa KC sústreďujú na 
administratívne vyhodnotenie  aktivít z podujatí a workshopov z jesene aj celého roka, na 
nadväzovanie kontaktov s partnermi - v KC KE podpísali Memorandum o spolupráci s ďalšou 
univerzitou - UPJŠ v Prešove, v KC BA pripravilo záverečný workshop tohto roka na tému - 
Kamera v pohybe - pre filmárov aj študentov herectva. 
V závere roka môžeme konštatovať, že po dobudovaní adekvátneho technologického 
vybavenia, personálneho obsadenia a vytvorení slušnej databázy lektorov, 
spolupracovníkov, majú KC RTVS vytvorené podmienky na svoju činnosť a všetky 
predpoklady, aby boli prínosom pre RTVS a celé slovenské audiovizuálne prostredie.“ 
 
I. Gallo požiadal, aby v celoročnej správe boli KC vyhodnotené v globále a z celkového 
pohľadu. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 295/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Aktuálnu informáciu o stave projektu 
Kreatívnych centier RTVS. 
 
Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Chudík, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Priebežná informácia o projektoch v rámci CRN 
V. Štofaník odprezentoval predložený materiál. 
A. Mozolák prečítal stanovisko J. Uličianskeho: 
„Na troch novembrových zasadnutiach programovej rady RTVS jej členovia posudzovali na 
základe odborných hodnotení celkovo 32 projektov. Výsledkom rozhodnutí je 11otvorených 
projektov, 15 prijatých projektov, 5 zamietnutých projektov a 1 vyradený projekt. 
Môžeme konštatovať, že v ponuke sa objavili zaujímavé projekty ako z oblasti dramatiky, 
dokumenty, aj ponuky do dramaturgie hudby a zábavy.“ 
M. Antol sa spýtal na projekt týkajúci sa generála Goliana, ktorý je momentálne v otvorených 
projektoch s tým, že sa musia získať peniaze z Audiovizuálneho fondu, čo mu príde zvláštne, 
keďže v minulosti RTVS vyhlásila výzvu na tento projekt. 
V. Štofaník vysvetlil, že je to tým, že tieto filmy boli rozpočtované na 2 mil. € a dnes by to 
stálo 3 mil. €. Východiskom je to, že sa to zmení na kinofilm a RTVS bude koproducentom. 
Na Audiovizuálnom fonde však dostali zatiaľ len 90 tis. € namiesto očakávaných 500 tis. €. 
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M. Antol verí, že sa RTVS bude tomuto projektu venovať pozornejšie a bola by škoda, ak by 
sa na to prostriedky nenašli. 
V. Štofaník uviedol, že on vyvíja všetku snahu a má to maximálnu podporu. Na strane RTVS 
podľa neho prekážka nie je. 
I. Gallo uviedol, že je absurdné, ak Audiovizuálny fond dá 400 tis. € na film o Černákovi a na 
film o dôležitom človeku, ktorý patrí do slovenskej histórie sa nenašli peniaze.  
J. Uličiansky súhlasí s ostatnými čo sa týka projektu Golian. Otáznikom je pre neho projekt 
„Čelinč“ a je to pre neho skôr výzva slovenčine. Chýba mu k tomu nejaký komentár a názov 
podľa neho nie je dobrý. Pri projekte Bonviván podporuje názor M. Gajdošíkovej. 
V. Štofaník uviedol, že ide o projekt súťaže pre školy.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 296/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Priebežnú informáciu o projektoch v rámci CRN 
podľa predloženého materiálu. 
 
Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Chudík, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

6. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo informoval o korešpondencii a členovia rady sa dohodli na spôsobe jej vybavenia. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 297/2023: 
Rada RTVS prerokovala predložené podnety a sťažnosti a berie na vedomie spôsob ich 
vybavenia. 
 
Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Chudík, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Rôzne 
I. Gallo informoval, že je potrebné si v zmysle zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS schváliť plán 
zasadnutí na nasledujúci kalendárny rok. Skonštatoval, že ako vždy ukazuje prax, tak naozaj 
ide len o veľmi orientačný materiál a rokuje sa podľa aktuálnej potreby a vývoja situácie. Plán 
rokovaní je predložený a tak ako vždy zvolávanie rokovaní bude s členmi rady konzultovať 
a takisto sa bude snažiť zladiť termíny aj s manažmentom RTVS. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 298/2023: 
Rada RTVS schvaľuje Plán zasadnutí Rady RTVS na rok 2024 a ukladá predsedovi Rady 
RTVS, aby ho zverejnil na webovom sídle rady. 
 
Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Chudík, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo poďakoval všetkým za celoročné úsilie. Poďakoval členom rady za ľudskú podporu 
a spolupráca s manažmentom bola podľa neho konštruktívna a seriózna. 
Ľ. Machaj skonštatoval, že rok 2023 bol pre neho inšpiratívny, poďakoval všetkým za 
konštruktívnu spoluprácu.  
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I. Gallo ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
 
V Bratislave 18.12.2023. 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 
 
Overovateľ: 
T. Caban 
 
 
 
 
 
 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.org. 
 

http://www.rtvs.org/

